
Rada školy pri Základnej škole s materskou školou, Hlavná 267, 076 12 Kuzmice 

Správa o činnosti Rady školy pri Základnej škole s materskou školou, Hlavná 

267, 076 12 Kuzmice za obdobie od 15.6.2022 do 31.12.2022. 

Rady školy pri Základnej škole s materskou školou, Hlavná 267, 076 12 Kuzmice je zriadená 

podľa § 24 zákona NR SR č.596/2003 Z.z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a 

o zmene a doplnení niektorých zákonov, vyhlášky Ministerstva školstva Slovenskej republiky 

č.291/2004 Z.z. ,ktorou sa určujú podrobnosti o spôsobe ustanovenia orgánov školskej 

samosprávy, o ich zložení, o ich organizačnom a finančnom zabezpečení s pôsobnosťou v 

rámci školy, pri ktorom je zriadená. 

Rada školy je iniciatívnym a poradným samosprávnym orgánom, ktorý vyjadruje a presadzuje 

verejné záujmy a záujmy žiakov, rodičov, pedagogických zamestnancov a ostatných 

zamestnancov školy v oblasti výchovy a vzdelávania. Plní tiež funkciu verejnej kontroly, 

posudzuje a vyjadruje sa k činnosti školy a školských zariadení z pohľadu školskej 

problematiky. Žiadny kontrolný orgán nemá v kompetencii kontrolovať činnosť rady školy. 

Rada školy od 15.6.2022 do 25.11.2022 pracovala v zložení: 

1. Ing.Martin Bobok - delegovaný zástupca zriaďovateľa 

2. Ing. Štefan Gizela - delegovaný zástupca zriaďovateľa 

3. Vladimír Klima – delegovaný zástupca zriaďovateľa, od 25.11.2022-Marek     Herteľ 

4. Mikuláš Maťaš – delegovaný zástupca zriaďovateľa 

5. Ing.Lucia Lukáčová – zvolený zástupca rodičov  

6. Andrea Maďoranová – zvolený zástupca rodičov 

7. Ing.Dominika Somjaková - zvolený zástupca rodičov 

8. PhDr.Mária Vítečková – zvolený zástupca rodičov 

9. Mgr. Anna Verbová – zvolený zástupca pedagogických zamestnancov 

10. Martina Urmacherová – zvolený zástupca pedagogických zamestnancov 

11. Alena Dudášová – zvolený zástupca nepedagogických zamestnancov  

Rada školy od 25.11.2022 pracuje v novom zložení. Po komunálnych voľbách bol za 

zriaďovateľa delegovaný Marek Herteľ. 

1. zasadnutie rady školy sa konalo 15.6.2022 

Prvého zasadnutia RŠ sa z 11 členov zúčastnilo 6 členov. Prezenčná listina je v prílohe 

zápisnice. 



· Program zasadnutia rady školy otvorila predsedníčka RŠ Mgr. Anna Verbová. Predniesla 

program zasadnutia, ktorý bol radou školy jednohlasne schválený. 

· Voľba zástupcu predsedu rady školy - prebehla voľba podpredsedu rady školy. Za 

podpredsedu rady školy bola navrhnutá Ing .Lucia Lukáčová, ktorá s nomináciou súhlasila. 

Ing. Lucia Lukáčová bola jednohlasne zvolená za podpredsedníčku RŠ.Za zapisovateľa bola 

navrhnutá PhDr. Mária Vítečková a overovateľa zápisnice Martina Urmacherová. 

· Predsedníčka RŠ predniesla návrh štatútu RŠ a plán zasadnutí .Z prítomných členov namal 

nikto pripomienky ani návrhy. 

V diskusii p. Vítečková upozornila, že žiaci, ktorí dochádzajú z Breziny a končia 5.VH dlho 

čakajú na autobus. Predsedníčka RŠ skonštatovala, že rozvrh sa prispôsobuje žiakom 1.stupňa 

a ostatní žiaci môžu počkať v upravenom priestore chodby, kde môžu sedieť. Ďalej podotkla, 

že chlapci by sa vo väčšej miere venovali florbalu a radi by sa zúčastnili zápasov. Pani 

Maďoranová sa informovala ,prečo náboženstvo veľakrát odpadne a deti sa pýtajú na veci, 

ktoré by im mal vysvetliť niekto kompetentný 

Pani Urmacherová informovala o zriadení novej triedy v MŠ.  

  

· UZNESENIE z 1. zasadnutia Rady školy pri Základnej škole s materskou školou Kuzmice 

Rada školy schválila 

1. Štatút Rady školy 

2. Plán zasadnutí na školský rok 2022/23  

2.zasadnutie  RŠ sa konalo 25.11.2022.Zúčastnilo sa 8 členov. Prezenčná listina je súčasťou 

zápisnice. 

 Zasadnutie Rady školy otvorila a viedla predsedníčka Rady školy Mgr. Anna Verbová. Ing. 

Martin Bobok požiadal zaradiť bod Školská jedáleň-stravovanie žiakov. Prítomní jednohlasne  

schválili navrhnutý program . 

Predsedníčka RŠ Mgr. Anna Verbová predstavila a privítala nového člena delegovaného 

zriaďovateľom, ktorým je Marek Herteľ. 

Riaditeľka školy Mgr. Jozefína Martončíková informovala členov o výchovno-vzdelávacej 

činnosti školy a jej výsledkoch, predniesla správu, ktorú sme zobrali na vedomie. Predniesla 

koncepčný zámer rozvoja školy. Je tvorený na 5 rokov, pričom škole sa podarilo dosiahnuť 

takmer 100%-né kvalifikačné vzdelanie pedagogických zamestnancov. Škola spolupracuje 

s pedagogicko-psycholog. centrom a zapája sa do rôznych projektov, seminárov, školení. 

Vytvorila sa webová stránka školy, edupage. Cudzí jazyk sa učí od 1.ročníka 

Ing. Martin Bobok sa dopytoval, ako je to so záujmom žiakov o obedy, nakoľko mal vedomosť, 

že žiaci odmietajú obedy. Alena Dudášová ako zástupkyňa nepedagogických zamestnancov, 

pracujúca v školskej jedálni podotkla, že je viazaná normami a žiaci 2.stupňa vymýšľajú. 



V diskusii členovia riešili možnosti zriadenia školského inkluzívneho tímu a zabezpečenia 

školského psychológa. 

Rada školy berie na vedomie 

1.Zástupcov delegovaných zriaďovateľom 

2. Správu o VVČ a jej výsledkoch 

3.Koncepčný zámer rozvoja školy 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Anna Verbová 

 

V Kuzmiciach, dňa 30.3.2023 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 


